
Verslag jeugdraad - 
25.11.2022 
Aanwezig: 

Robin Struys – dienst Sport en Jeugd, Inne Pauwels – schepen van Jeugd, Kyano Matthijs – Chiro 

Scherpenheuvel, Zana Stalmans – Chiro Scherpenheuvel, Nyoka Suleman – ’t Kadolleke, Elke 

Breugelmans – ’t Kadolleke, Stinus Van Ouytsel – Chiro Testelt, Steff Schellens – Chiro Testelt, Maaike 

Morren – Chiro Testelt, Lander Casters – Chiro Okselaar, Dylan Smekens – Chiro Okselaar, Lotte Van 

Gelder – Scouts Averbode, Elfride Heylen – Scouts Averbode, Michiel Geyskens – Scouts Averbode, 

Koen Lauriks – Weefbosch vzw, Jari Noë – JH ’t Boemelke, Thomas Neesen – JH ’t Boemelke, Lucas 

Gemoets – JH ‘t Boemelke, Bo Vandevelde – Arktos vzw, Ali Rifai – KSA scherpenheuvel, Eppo Beckx – 

KSA Scherpenheuvel, Guido Van den Berckt – Testeltse Jeugdband, Matthias Swinnen – Good 

Nightlife vzw. 

Verontschuldigd: 

Marina – Heren van Zichem, Sverre – Tumult vzw, Erik – Muzeland 

Niet aanwezig: 

JH ’t Perron, KLJ Keiberg 

 

Agenda: 

1. Korte voorstelling Bo Vandevelde – Arktos 
2. Korte voorstelling Sverre Pots – Wereldspelers 
3. Evaluatie Dag van de Jeugdbeweging 2022 
4. Advies: subsidies 2021-2022 

a. Energiesubsidies Scouts Averbode 
b. Bijlages subsidiedossiers 

5. Advies: ontwerp nieuw retributiereglement gemeentelijke zalen, gc den egger en 
sportinfrastructuur (zie aparte mail met info) 

6. Herinnering terugbetaling kadervorming – uitbetalingsronde december 
7. Stand van zaken – Skatepark 
8. Stand van zaken – Stadspark 
9. Stand van zaken – Containers KSA Scherpenheuvel 
10. Varia: 

a. Werkgroep jeugdprogrammatie den egger 
 

 
1. Korte voorstelling Bo Vandevelde – Arktos 

 

Bo is de nieuwe medewerker van Arktos die sinds begin september actief is in Scherpenheuvel. 

Arktos wil jongeren in Scherpenheuvel-Zichem ondersteunen op alle levensvlakken, mentaal, 

onderwijs, tewerkstelling, moeilijke thuissituatie, enz. 

2. Korte voorstelling Sverre Pots – Wereldspelers 



 

Sinds 2021 is Tumult vzw actief binnen Scherpenheuvel-Zichem met het project Wereldspelers. Met 

het project willen ze kinderen en jongeren uit het opvangcentrum in Scherpenheuvel laten 

doorstromen naar het reguliere jeugdaanbod. 

Sverre was omwille van ziekte niet aanwezig op de jeugdraad. Een voorstelling van Wereldspelers is 

in bijlage terug te vinden. 

3. Evaluatie Dag van de Jeugdbeweging 2022 
 

Op vrijdag 21 oktober organiseerden we voor de 4de keer een evenement rond Dag van de 

Jeugdbeweging. 

Dit jaar waren er springkastelen aanwezig, kindergrime, zelf vuur maken, kampvuurgerechtjes, 

lazershooting en kon je ter plaatse een hamburger eten of iets drinken. ‘t Kadolleke ging dit jaar naar 

huis met de wisselbeker van Dag van de Jeugdbeweging. 

Nadien organiseerden de mannen van Hill Events een stevige afterparty met hun “Nacht van de 

Jeugdbeweging” in JH ’t Boemelke.  

Over het algemeen zijn de deelnemende jeugdverenigingen tevreden over de georganiseerde 

activiteiten. Ze vinden het een mooi initiatief en willen graag dat het in de toekomst nog 

georganiseerd wordt. 

Enkele jeugdbewegingen kunnen helaas niet aanwezig zijn op de activiteiten omdat de leiding dan 

nog niet thuis is. 

Alle jeugdbewegingen proberen wel de activiteiten te promoten via hun kanalen. 

In 2023 lanceren we een oproep om met de jeugdbewegingen op voorhand eens samen te komen 

om de invulling te bepalen. 

4. Advies: subsidies 2021-2022 
 

A. Verdeling werkingssubsidies 
Jeugdbewegingen: 

Sterke stijging merkbaar van KSA Scherpenheuvel, omwille van een grote leidingploeg en hoge graad 

van vorming (velen met animator of hoofdanimatorattest) 

Sterke daling van KLJ Keiberg o.a. door het stoppen van veel leiding met een animator- of 

hoofdanimatorattest. In de plaats veel nieuwe leiding zonder opleiding. 

Andere factoren: stijgend ledenaantal, veel activiteiten met leiding (=geen vergaderingen!), veel 

weekends, enz. 

Jeugdhuizen 

JH ’t Perron is terug meer open geweest en heeft meer activiteiten/evenementen georganiseerd 

waardoor er een stijging merkbaar is. 

Een heleboel zaken die JH ’t Boemelke heeft ingediend komen niet in aanmerking voor subsidies 

(opbouw evenement, privé-vakantie, verjaardag bestuurslid, enz.) 



Verenigingen rond kunstbeoefening 

Een daling merkbaar bij JCB Heren van Zichem door o.a. een beperktere werking, kleinere 

leidinggroep en lagere opleiding i.v.m. de andere initiatieven. 

Stijging merkbaar bij Muzeland doordat ze veel begeleiding hebben met een pedagogische opleiding 

(bv. Master in de Muziek). 

Advies Jeugdraad? 

De jeugdraad gaat akkoord met de verdeling van de werkingssubsidies en geeft positief advies. 

B. Verdeling bivaksubsidies 
 

Terug een stijging van Chiro Testelt, nadat ze in 2021 hun zomerkamp vroegtijdig hebben moeten 

stopzetten door een corona-uitbraak. 

Scouts Averbode is met een grote leidingploeg en veel leden en dit gedurende een lange periode op 

buitenlands kamp gegaan, waardoor er een stijging is. 

Bij Chiro Scherpenheuvel een daling merkbaar o.a. door minder gevormde leiding (minder met 

animator of hoofdanimatorattest) en een lager aantal leden dat mee op kamp is gegaan. 

Een sterke daling bij KLJ Keiberg door het wegvallen van 5 hoofdanimatoren (2021) t.o.v. de leiding 

dit jaar (zonder attest). 

Advies Jeugdraad? 

De jeugdraad gaat akkoord met de verdeling van de bivaksubsidies en geeft positief advies. 

C. Verdeling energiesubsidies 
 

• Problematiek subsidieaanvraag Scouts Averbode. 
 

Sinds het nieuwe gebouw van Scouts Averbode werd gerealiseerd, komen ze niet meer in 

aanmerking voor energiesubsidies. Het gebouw wordt namelijk beheerd door vzw Weefbosch en 

deze vzw ontvangt ook de eindafrekeningen van water, elektriciteit en aardgas. De vzw maakt een 

deelfactuur op aan Scouts Averbode op basis van een verdeelsleutel van 80%. De overige 20% van de 

kosten worden gedragen door overige gebruikers (Weefbosch vzw, Okra, …). 

Volgens het subsidiereglement over de energiesubsidies komt enkel de eindafrekening in 

aanmerking, dit is niet het geval bij Scouts Averbode. 

Er zijn ook nog enkele andere elementen die in overweging moeten worden genomen: 

• In hoeverre komt de verdeelsleutel van 80% overeen met het effectieve verbruik per 
gebruiker? 

• In de zomermaanden heeft Scouts Averbode geen werking (buiten de laatste 2 weken van 
Augustus wegens openingsweekend). Ook voor deze 2 maanden draagt Scouts Averbode 
80% van de energiekosten. 

• Gemiddeld schommelt het verbruik van elektriciteit tussen 130 euro/maand en max. 300 
euro/maand. In de maanden juli en augustus is er een piekverbruik van 958 euro in juli en 
425 euro in augustus. Dit zijn ook maanden waarin het terrein en de lokalen verhuurd 
worden als kamplocatie. 



• Erkende jeugdverblijven kunnen energiesteun krijgen vanuit de Vlaamse Overheid 
(https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/nieuws/bijna-73-miljoen-euro-energiesteun-voor-de-
jeugdsector?mc_cid=fbb219cc50&mc_eid=290159bbff) 

o Heeft Weefbosch hierover meer info?  
o Weefbosch kaart aan dat ze momenteel nog niet in aanmerking komen voor deze 

ondersteuning omdat ze nog geen erkend jeugdverblijf zijn. Naar de toekomst toe 
gaan ze zich wel proberen in regel te stellen, zodat ze in aanmerking komen voor 
deze ondersteuning vanuit de Vlaamse Overheid. 

 
We willen Scouts Averbode echter niet zomaar uitsluiten van energiesubsidies, zeker niet nu 

verenigingen het moeilijk hebben door de stijgende energieprijzen. 

Er heeft in november een overleg plaatsgevonden met de scouts en de vzw, hierop werden enkele 

opties geformuleerd: 

Optie 1 

• Deelfacturen Weefbosch vzw komen in aanmerking i.p.v .eindafrekening energieleveranciers 

• Berekening op basis van verdeelsleutel van 80% die voor Scouts Averbode wordt gehanteerd 

• Exclusief piekverbruik juli + augustus (+ inkomsten verhuur kampplaats) 
 

Optie 2 

• Hanteren van forfaitair bedrag ( € 1000? € 1500? € 2000?) om andere verenigingen die 
volledig voldoen aan het subsidiereglement niet te hard te benadelen 

 

Optie 3 

• Scouts Averbode komt niet in aanmerking voor energiesubsidies omdat ze niet voldoen aan 
de voorwaarden, omdat ze al inkomsten hebben van de verhuur en mogelijk ook in 
aanmerking komen voor andere ondersteuningsmaatregelen van jeugdverblijven. 

 

Advies jeugdraad?  

De meerderheid van de jeugdraad is het er mee eens om voor optie 1 te gaan. Alle andere 

jeugdverenigingen zijn solidair en hierdoor krijgt Scouts Averbode dit jaar dan toch een 

energiesubsidie. 

De dienst Sport en Jeugd maakt een dossier aan voor de gemeenteraad van 15.12.2022 om een 

uitzondering aan te vragen op het reglement op de energiesubsidies. 

 

Nog enkele opmerkingen m.b.t. de subsidiedossiers. 

Er zijn best wat subsidiedossiers die met haken en ogen aan elkaar hangen, met ontbrekende info, 

niet toegevoegde bewijsstukken, ledenlijsten waarin ikzelf nog moet beginnen filteren wie tot welke 

groep hoort en wie leiding is, die activiteiten vermelden die niet in aanmerking komen, enz. 

Het kan niet de bedoeling zijn dat de dienst Sport en Jeugd bijna 3 weken bezig is met 1 

subsidieaanvraag en zelf herinneringen moet sturen.  

https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/nieuws/bijna-73-miljoen-euro-energiesteun-voor-de-jeugdsector?mc_cid=fbb219cc50&mc_eid=290159bbff
https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/nieuws/bijna-73-miljoen-euro-energiesteun-voor-de-jeugdsector?mc_cid=fbb219cc50&mc_eid=290159bbff


Bij deze een waarschuwing dat er vanaf volgend jaar een aantal wijzigingen gaan gebeuren, o.a. 

digitaal indienen van subsidieaanvragen en waarschijnlijk ook een subsidieloket waarin je de status 

kan opvolgen. => minder flexibiliteit, dus bij deze de vraag om alle info deftig bij te houden en goed 

te structureren. Kijk dus goed na welke info nodig is als je een subsidieaanvraag indient. 

 

5. Advies: ontwerp nieuw retributiereglement gemeentelijke zalen, gc den egger en 
sportinfrastructuur 

 

De tarieven voor de huur van stedelijke infrastructuur werden sinds 2018 niet meer aangepast. Met 

de sterk gestegen energieprijzen wil de stad de tarieven indexeren en met ongeveer 10% verhogen. 

Het gebruik van een aanwezige keuken zit ook steeds vervat in de prijs om discussies rond wel of niet 

gebruik van een keuken door de huurder te vermijden. 

Daarnaast worden er enkele aanpassingen voorgesteld aan de annulatieregeling en de categorieën 

waaronder bepaalde gebruikers vallen. 

De prijs van gebruikte vuilzakken is ook verhoogd, omdat de verwerking daarvan duurder is 

geworden. 

Opmerkingen? Vragen? Er zijn geen concrete vragen vanuit de jeugdraad. 

• Advies stedelijke zalen? De jeugdraad geeft positief advies wat betreft het gewijzigde 
retributiereglement voor gemeentelijke zalen. 
 

• Advies sportinfrastructuur? De jeugdraad geeft positief advies wat betreft het gewijzigde 
retributiereglement voor sportinfrastructuur. 
 

• Advies den egger? De jeugdraad geeft positief advies wat betreft het gewijzigde 
retributiereglement voor GC den egger. 

 

6. Herinnering terugbetaling kadervorming – uitbetalingsronde december 
 

In december is er terug een uitbetalingsronde voor jongeren die het voorbije half jaar een cursus 

animator of hoofdanimator hebben gevolgd. Zijn er binnen je vereniging leden of leiding die een 

cursus hebben gevold? Bezorg dan ten laatste 9 december de deelnamebewijzen aan mij, samen met 

het aanvraagformulier. Zo hebben we onmiddellijk alle nodige gegevens voor de verwerking en 

uitbetaling. 

7. Stand van zaken – Skatepark 
 

In de zomer vonden er samen met de werkgroep die bestaat uit lokale skaters enkele 

inspiratiebezoeken plaats aan 4 skateparken. 

Op basis van deze info werd er een wishlist opgesteld van elementen die ze graag willen terugzien op 

het skatepark. 

Op dit moment is het wachten op het inrichtingsplan van het stadspark (timing: december 2022 – 

mei 2023) zodat we de locatie weten waar het nieuwe skatepark kan/mag komen en zodat we op 



basis van deze info en de input van de werkgroep een prijsvraag kunnen organiseren bij een aantal 

leveranciers voor een voorontwerp. 

8. Stand van zaken – Stadspark 
 

In september werd er een studiebureau aangesteld om een inrichtingsplan op te stellen voor het 

toekomstige stadspark. In november vond de startvergadering plaats en het bureau is nu bezig met 

allerlei info te verzamelen (input skatepark, overzicht fiets- en wandelverbindingen, enz.).  

In december is er een volgende bijeenkomst gepland met de stuurgroep (waarin ook sport en jeugd 

vertegenwoordigd is). 

9. Stand van zaken – Containers KSA Scherpenheuvel 
 

Helaas nog geen uitzicht op containers. 

Momenteel zijn er enkele opties die in overweging worden genomen, o.a.: 

• 20.000 – 26.000 euro voor woningcontainer van +- 30-40m² 
 

10. Varia: 

• Chiro Testelt – communicatie m.b.t. afbraak lokalen  
o Chiro Testelt verspreide enige tijd geleden de melding dat de chirolokalen binnen 

een termijn van max 5 jaar door de stad zouden worden afgebroken om er 
appartementen te bouwen. 

o De burgemeester en schepenen kwamen wat uit de lucht vallen bij deze melding en 
benadrukken dat de lokalen van Chiro Testelt niet zomaar worden afgebroken 
zonder dat er een alternatief is voor hun werking. 

o Het klopt wel dat de oude chirolokalen niet meer voor de werking mogen worden 
gebruikt, maar enkel als stockage. Ter aanvulling kreeg Chiro Testelt het gebouw van 
het LOI (lokaal opvang initiatief) ter beschikking. 

• Werkgroep jeugdprogrammatie den egger – 20 december om 18u 
o De jeugddienst en enkele geïnteresseerde jongeren hebben de ambitie om in 2023 

een jongerenprogrammatie op te starten samen met GC den egger. De jongeren 
krijgen een budget ter beschikking en kunnen 3 x per jaar jeugdigere muziekacts 
programmeren in GC den egger. Interesse? Je kan nog steeds aansluiten. 

• Opstart speelweefselplan  
o Kind & Samenleving werd aangesteld om deze opdracht uit te voeren. De komende 

weken contacteren we mogelijk de jeugdverenigingen nog voor input of mogelijks op 
de volgende jeugdraad (januari) 

• Plannen en termijn speelbos 
o De dienst sport en jeugd lichte de plannen rond de aanleg van het multimovepad in 

het speelbos in Averbode toe. De herinrichting verloopt in samenwerking met 
Regionaal Landschap Noord-Hageland. Er is recent een aannemer aangesteld en deze 
gaat begin 2023 van start met de werken. De oplevering is voorzien rond 15 maart 
2023. De officiële opening volgt in april 2023. 

• Kroegentocht  
o Goof Nightlife vzw organiseert op 4/02/2023 een kroegentocht. Er worden enkele 

bussen ingelegd, er zijn verschillende stops en de avond wordt afgesloten met een 
afterparty bij Café Bij Pastoar Munte. Alle info via: https://fb.me/e/37LFI6AFd  

 

https://fb.me/e/37LFI6AFd

